
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU KSH 

KRÁLOVÉHRADECKÉHO KRAJE KONANÉHO DNE 24. 10. 2024 

v Bílých Poličanech  

Začátek: 17:00 hod. 

 

Přítomní: Ivan Kraus, Jan Černý, Miloš Kratěna, Eva Steinerová, Ing. Vladimír Vondruška, 

Vladislava Šídlová, Jiří Řeháček, Bc. Petr Hepnar, , Marcela Hlávková, Milan Kligl, Milan 

Dufka, Milada Řeháková 

 

Ostatní: Anna Volšičková, Ing. Dagmar Bittnerová, Bc. Ladislav Kubias 

 

Omluveni: Julie Burdychová, František Podolník, Jitka Reichrtová 

 

 

Program:                                                                                                                                                           

1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu, schválení programu                                           

2. Informace 

3. Shromáždění představitelů OSH KHK 

3. Různé 

4. Závěr 

 

 

Ad 1. Zahájení, volba zapisovatele, ověřovatele zápisu a schválení programu 

Jednání zahájil starosta KSH KHK Ivan Kraus. Zapisovatelkou byla navržena Anna Volšičková a 

ověřovatel zápisu Jan Černý. Přivítal hosta Ladislava Kubiase.  

 

Usnesení č. 2024/28: VV KSH KHK schvaluje zapisovatelku, ověřovatele zápisu a program 

jednání.  

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

Ad 2. Informace 
Starosta KSH KHK seznámil přítomné s Aktivem ZH a plánovaném Shromáždění představitelů 

OSH. Dále informoval o průběhu MČR CTIF a poděkoval za organizační zabezpečení. Příští rok 

bude MČR CTIF v Nové Pace ve stejném termínu.  

Starosta KSH KHK seznámil zbylé členy VV KSH KHK o průběhu a informací z SS OSH, které 

proběhlo 19.10.2024: 

• Máme 7 ÚOR 

• stejnokrojový předpis – doplňky pro ženy 

• dohlížení na používání symbolů, kde máme 22 ochranných známek 

• jednání o rozpočtu 2024 a návrhu na rok 2025 

• zhodnocení POODM – vyhodnocení bylo na hradě Bouzov – kladný ohlas 



• starostka SH ČMS poděkovala všem, kteří se zúčastnili setkání historických praporů v Telči 

• nová akce podporovaná napříč SH ČMS – dárcovství kostní dřeně 

• SH ČMS bude poskytovat finanční pomoc obcím přes OSH (povodně) 

• poděkovala všem, kteří se podílejí na likvidaci po povodních 

• NSA – schválen odvod 200 Kč/sportovce hlavnímu spolku  

• zranění – především očí, pokud soutěže nebudou dle pravidel požárního sportu, ponese 

si zodpovědnost statutární orgán pořadatele 

• schválen zápis do rejstříku nově zvolených statutárních orgánů vč. 1. náměstka  

• starostové KSH KHK budou mít na SS OSH hlas rozhodující 

• bude se konat ples hasičů SH ČMS – 15.2.2025 v Teplicích v Krušnohorském divadle. 

Starosta informoval, že ÚORHS odevzdala vedení SH ČMS nové směrnice, které se musí sladit 

s radou mládeže. Na novou sezónu by měly být nové směrnice hasičského sportu. 

Poděkoval, že většina OSH má sjednanou radu hasičského sportu a doufá, že i na Rychnovsku 

bude výhledově zřízena. Proběhla KORHS, kde byl zvolen vedoucí, tím je Luboš Stárek (OSH Jičín).  

Informoval také o doškolení trenérů a získání osvědčení. Požádal okresy, aby zjistili, kdo má ještě 

zájem o dodělání tohoto kurzu z trenérů, kteří se ještě nezúčastnili doškolovací části kurzu..  

 

Usnesení č. 2024/28: VV KSH KHK bere na vědomí informace z SH ČMS, SS OSH. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 
Ad 3. Shromáždění představitelů OSH KHK 
 
Shromáždění představitelů OSH KHK se bude konat 6. 12. 2024 ve Velichovkách od 17 hodin. 

Prezence začne v 16:15. Počty – na 1000 členů/ 1 představitel 

Pracovnice kanceláře vypracuje plán práce na rok 2025. 

Předsednictvo: Ivan Kraus, Ing. Vladimír Vondruška – pověřen jednáním, Eva Steinerová, Jiří 

Řeháček, Jan Černý, Miloš Kratěna, starosta obce Velichovky, ředitel HZS KHK, ředitel HVP 

pobočky HK, hejtman KHK, vedoucí střediska HK Požární bezpečnosti 

Mandátová komise – Eva Steinerová, Marcela Hlávková, Milada Řeháková 

Návrhová komise – Luboš Stárek, Otto Ptáček, František Kraus 

Zapisovatel – Anna Volšičková,  

Ověřovatel zápisu RNDr. Mgr. Ing. Lukáš Petr MBA a Jarmila Grimová  

 

 

Usnesení č. 2024/29: VV KSH KHK schvaluje komise na Shromáždění představitelů OSH KHK a 

pověřuje pracovnici kanceláře k vypracování plánu práce na rok 2025. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

 

 

 

 



Ad 4. Různé 
 

A. INFORMACE A DOTAZY ČLENŮ VV KSH KHK 
Milan Kligl (KORM) – Zhodnotil kurz trenérů, zbývá jich pouze pár dodělat.  Informoval o radě 
mládeže, kde projednali přípravu KK mládeže, obeznámil přítomné s datem konání (7. – 8. 6. 
2025 – v sobotu Plamen a v neděli dorost). Hlavním bodem KORM byla příprava KK ZHVB, 
které se bude konat 10.11.2024 v Bílých Poličanech.  
 
Milan Dufka (KORP) – Informoval o podzimní radě, která se uskutečnila v HK, dále o novém 
ročníku POODM 24/25. Sdělil, termín semináře okresních rad KHK, který se v příštím roce bude 
konat už 30. 1. – 1. 2. 2025 ve Velkém Poříčí. 
 
Bc. Petr Hepnar (vedoucí KORR) – Zhodnotil OK v PS a zmínil, že na okrese Jičín hodně 
soutěžních kolektivů, dále zhodnotil KK v PS a TFA. Navrhuje, aby se uskutečnily zkoušky 
hasič III., hasič II. a rozhodčí PS (v první polovině roku 2025).  
 
Ing. Dagmar Bittnerová (KKRR) – Proběhla plánovaná kontrola OSH Jičín – žádná výtka, pouze 
metodické doporučení. Proběhne následná kontrola OSH Rychnov nad Kněžnou.  
 
Eva Steinerová (starostka OSH Jičín) – Tázala se, jak to bude na další rok s Hasičskými novinami. 
Starosta KSH KHK odpověděl, že se bude 50 % hradit z KSH KHK a 50 % bude přefakturováno 
na OSH. Dále se zeptala, na čokoládky (Carla) – pracovnice kanceláře KSH KHK zjistila nabídku, 
kterou přepošle na kanceláře OSH. 
 
Miloš Kratěna (starostka OSH Náchod) – Informoval přítomné, že už pracují na KK v PS, je 
přislíbena záštita města Náchod s finančním příspěvkem. Nabídl možnost ubytování štábu, 
technické čety a rozhodčí z pátka na sobotu. Dále informoval, že bude stačit 5 rozhodčích 
z každého OSH. Starosta KSH KHK poděkoval a informoval, že úhrada ubytování pro ostatní 
rozhodčí by byla na OSH. 
 
Bc. Ladislav Kubias (rada historie) – Poděkoval za pozvání, požádal o zřízení rady historie a 
seznámil přítomné s knihou „HASIČSKÉ VYZNAMENÁNÍ ČECH, MORAVY A 
SLEZSKA 1869 - 1951“, letáček zašle na KSH KHK a požádal pracovnici o rozeslání na OSH. 
Požádat o příspěvek pro CHH Přibyslav – starosta OSH Náchod informoval, že každý rok zasílají 
příspěvek. 
 
Ivan Kraus (starosta KSH KHK) - požádal, zda by se příští jednání vedení KSH KHK mohlo 
přesunout na 21. 11. 2024 od 17:00 hodin. Přítomní členové vedení souhlasili. 
 
 

Usnesení č. 2024/30: VV KSH KHK bere na vědomí informace od jednotlivých členů VV KSH KHK. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

 

 

 



 

B. VYZNAMENÁNÍ 

Navrhovaná vyznamenání byla projednána 

 

Usnesení č. 2024/31: VV KSH KHK schvaluje předložená vyznamenání. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

Ad 5. Závěr 
 
Ivan Kraus poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání. 

Konec jednání 19:05 hod. 

  

 

 

Předsedající:  Ivan Kraus 

 

Zapisovatel:  Anna Volšičková 

 

Ověřovatel zápisu: Jan Černý 
 


